
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 811 af 16. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

8. oktober 2014 
J.nr. 14-4246821 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 811
Offentligt
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Spørgsmål 

Har ministeren indhentet eller agter ministeren at indhente en juridisk vurdering af 

Kommissionens afgørelse i sagen SA.35683, og vil ministeren i givet fald oversende den-

ne til udvalget, når den foreligger? 

 

Svar 

Kommissionens afgørelse af 9. juli 2014 i statsstøttesagen godkender reklameafgiftsloven 

med ganske få krav til ændringer. 

 

Som meddelt Skatteudvalget, alm. del, 2013-14, bilag 258, vil Skatteministeriet i den 

kommende folketingssamling fremsætte et lovforslag, som imødekommer Kommissio-

nens krav.  

 

Hvor Skatteministeriet vurderer behov herfor, vil de påkrævede ændringer blive drøftet 

med Kammeradvokaten.  
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